

SHALLIN ELECTRONICS CO., LTD.

REACH 符合聲明書

REACH DECLARATION OF CONFORMITY

Item No. : B0830

為響應環境保育理念及加強有害物質防治政策,我們特此保證提供的所有製品或零件產品,其生產製造過程及成品之有害物質含量標准要求皆符合歐盟REACH (EC 1907/2006)規章高度關注物質(substance of very high concern, SVHC)候選清單 247 項物質。

以貴公司所購買之產品數量中所含之高度關注物質含量並未達到需要申報之標準。

*我司符合 REACH 法規,來自產品拆解為最小單位零件 MSDS

For environmental protection and to strengthen prevention and cure harmful substance, we hereby warrant that all the products and components will be surveyed in accordance with the list of candidate substance of very high concern (SVHC) of REACH regulation (EC 1907/2006), total 247 substances. The SVHC Candidate List to determine the adoption of ten chemicals in the 19th batch.

According to the mount products we sold to you, the content of substance of very high concern (SVHC) of REACH regulation (EC 1907/2006) is not high enough to declare.

Our products are compliant REACH regulation that come from disassembled each unit part of product MSDS.

Signed for and on behalf of: Linda 2025/2/18

1	2	3	4
item P/N or item series	SVHC name / CAS number / *SVHC location	**the w/w percentage (%)	the total weight of this SVHC(s) in g (if available)
B0830	Pb/7439-92-1	1.17%	0.091g